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Protokół z XXIII sesji Rady Miejskiej w Ujściu                                    

z dnia  15 lipca 2021 roku. 

 

Czas trwania sesji: 

10:00 –11:02 

Miejsce: 

Sala sesyjna Urzędu Miejskiego w Ujściu, Plac Wiosny Ludów 2. 

Obradom przewodniczyła: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak. 

Liczba radnych biorących udział w posiedzeniu: 15 tj. 100%      

W sesji udział wzięli: 

Radni Rady Miejskiej: 

  1. Budzińska Agnieszka  

  2. Graś Julian 

  3. Kin-Zdzierela Jolanta 

  4.  Maślak Jan 

  5. Parecki Henryk 

  6. Piechocki Andrzej 

  7. Mariusz Podgórski 

  8. Polarczyk Hubert 

  9. Ponicki Tomasz 

  10. Rożek Roman 

  11. Rzeczycka Grażyna 

  12. Sroka Jan 

  13. Skibiński Wojciech 

  14. Witczak Cecylia 

  15. Zachara Andrzej              

Pracownicy Urzędu Miejskiego:  

1. Roman Wrotecki – Burmistrz Ujścia              

2. Beata Ima – Wiceburmistrz Ujścia              
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3. Dorota Schwochert – Skarbnik Gminy i Miasta Ujście            

4. Marek Madej – Sekretarz Gminy i Miasta Ujście         

Ad.1. Sprawy regulaminowe. 

a) Otwarcie sesji. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 00:00:00 do 00:01:38 ) 

O godz. 1000 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak na podstawie art. 20 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otworzyła obrady XXIII sesji Rady 

Miejskiej w Ujściu, witając pana Burmistrza Ujścia Romana Wroteckiego, panią 

Wiceburmistrz Beatę Imę, panią Skarbnik Gminy i Miasta Ujście  Dorotę Schwochert, 

Sekretarza Gminy i Miasta Ujście  pana  Marka Medeja oraz radnych Rady Miejskiej w Ujściu. 

 Lista obecności  stanowi załącznik  do niniejszego protokołu. 

       b) stwierdzenie quorum 

 

Przewodnicząca obrad oświadczyła, że na ustawowy stan 15 radnych, na sesji   uczestniczy 15 

radnych tj. 100% , co stanowi quorum i pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał i 

wniosków. Przewodnicząca poinformowała również radnych o obowiązku przestrzegania 

danych osobowych, tajemnicy służbowej i skarbowej. 

 

Lista  obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

      c)  przedstawienie porządku obrad: 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że  porządek obrad XXIII sesji  Rady Miejskiej w 

Ujściu otrzymali wszyscy radni. Zapytała, czy ktoś ma jakieś wnioski, uwagi dotyczące  

porządku obrad. Z uwagi na ich brak oświadczyła, że otrzymany porządek obrad nie uległ 

zmianie i przystąpiła do  kolejnego punktu obrad.  

 

Porządek obrad : 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji 

b) stwierdzenie quorum 

c) przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 10 czerwca 2021 r.  

3. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

4. Ocena stanu zagrożenia i porządku publicznego na terenie działania Posterunku Policji            

w Ujściu za 2020 rok.  

5. Sprawozdanie Komendanta Miejsko-Gminnego Zarządu OSP RP w Ujściu za 2020 rok.  

6. Informacja o sytuacji na rynku pracy w mieście i gminie Ujście w 2020 rok.  
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7. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego                     

w rejonie Os. Górnego II na terenie miasta Ujście, gmina Ujście – projekt  nr 1.   

8. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt                    

w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych – projekt   nr 2. 

9. Projekt uchwały w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzenia  

ścieków na terenie Gminy Ujście – projekt nr 3.  

10. Projekt uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie Ujście, na 

rok szkolny 2021/2022 -  projekt nr 4.  

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych, 

stanowiących własność Gminy Ujście – projekt nr 5.  

12. Projekt uchwały w sprawie nabycia  w drodze darowizny na rzecz mienia komunalnego 

Gminy |Ujście nieruchomości gruntowej stanowiącej własność  Skarbu Państwa – projekt      nr 

6.  

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli ustanowienia prawa służebności przesyłu na 

nieruchomości  mienia komunalnego Gminy Ujście – projekt nr 7.  

14. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomnika przyrody 

– projekt nr 8.  

15. Projekt uchwały w sprawie  uchwalenia Regulaminu określającego zasady realizacji programu 

usuwania azbestu  i wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy Ujście – projekt nr 9.  

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii co do uznania za lasy ochronne, w odniesieniu 

do lasów  stanowiących własność Skarbu Państwa -  projekt nr 10.  

17. Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego – projekt nr 11. 

18. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2021 rok – projekt nr 12.  

19. Wnioski i interpelacje radnych.        

                   

20. Zakończenie posiedzenia.        

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Miejskiej z dnia 29 kwietnia 2021 r.  

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 00:01:39 do 00:06:38). 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Zachara odczytał radnym informację dotyczącą 

protokołu z XXII  sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 10 czerwca 2021 roku.  

 



4 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poinformowała,  że protokół został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej oraz był wysłany do radnych  na skrzynki              

e-mailem. Zapytała, czy ktoś z radnych ma uwagi dotyczące protokołu z XXII sesji Rady 

Miejskiej w Ujściu. Radni  nie wnieśli uwag do protokołu z XXII sesji. Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Ujściu złożyła wniosek o przyjęcie powyższego protokołu bez odczytania.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  15 głosami „Za”,   0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  przyjęła  protokół z XXII  sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 10 

czerwca 2021 roku.  

 

Informacja z XXII sesji Rady Miejskiej w Ujściu  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od  00:06:39 do 00:15:44). 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki przedstawił informację o swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym tj. od 11 czerwca 2021 do 14 lipca 2021 roku. Radni nie wnieśli pytań do 

przedstawionej informacji. 

Informacja Burmistrza stanowi załącznik  do niniejszego protokołu.  

Ad. 4. Ocena stanu zagrożenia i porządku publicznego na terenie działania Posterunku 

Policji  w Ujściu za 2020 rok.  

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od  00:15:45 do 00:16:26). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – poinformowała, że na 

wczorajszych posiedzeniach wszystkich komisji Rady Miejskiej,  przedstawiciel Posterunku 

Policji w Ujściu przedstawił ocenę stanu zagrożenia i porządku publicznego na terenie naszej 

gminy za 2020 rok.  Poinformowała, że wszyscy radni  powyższą ocenę otrzymali  również w 

formie pisemnej i zapytała, czy są jakieś pytania. Z uwagi na brak pytań przystąpiła  do 

następnego punktu porządku obrad.  

Ocena stanu zagrożenia i porządku publicznego  nas terenie działania Posterunku Policji           

w Ujściu za 2020 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad.5. Sprawozdanie Komendanta Miejsko - Gminnego Zarządu OSP RP w Ujściu za 2020 

rok.  

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od  00:16:27 do 00:16:49). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – poinformowała, że również na 

wczorajszych posiedzeniach wszystkich komisji Rady Miejskiej,  Komendant Zarządu 

Oddziału  MG OSP w Ujściu przedstawił sprawozdanie  z działalności OSP za 2020 rok. 

Poinformowała, że wszyscy radni  powyższe sprawozdanie otrzymali  również w formie 

pisemnej i zapytała, czy są jakieś pytania. Z uwagi na brak pytań przystąpiła  do następnego 

punktu porządku obrad.  

Ad.6. Informacja o sytuacji na rynku pracy w mieście i gminie Ujście w 2020 rok.  

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od  00:16:50 do 00:17:08 ). 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – poinformowała, że również na 

wczorajszych posiedzeniach wszystkich komisji Rady Miejskiej,  informacja o sytuacji na 

rynku pracy w mieście i gminie Ujście w 2020 rok była przedstawiona i szeroko omówiona. 

Dodała, że wszyscy radni  powyższą informację otrzymali  w formie pisemnej i zapytała, czy 

są jakieś pytania. Z uwagi na brak pytań przystąpiła  do następnego punktu porządku obrad.  

Ad.7. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego                     

w rejonie Os. Górnego II na terenie miasta Ujście, gmina Ujście – projekt  nr 1.   

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od  00:17:09 do  00:22:53). 

Marek Madej Sekretarz Gminy i Miasta Ujście – Pani Przewodnicząca, panie Burmistrzu, 

Szanowni Państwo,  uchwała dotyczy  terenu Ujścia, tak zwanego Osiedla Górnego II. Sprawa 

została wywołana na wniosek  mieszkańców, którzy są właścicielami gruntu i dotyczy 

większości gruntów prywatnych. Teren, który obejmuje uchwała, to jest 6,25 ha, czyli  62,5 

tyś. metrów kwadratowych  i muszę powiedzieć, że spełnia ona wszystkie wymogi, nie jest 

sprzeczna ze studium, zabezpiecza pewne zmiany, jeżeli chodzi o ciągi komunikacji w tym 

terenie, zapewnia możliwości budowy domów jednorodzinnych, a także domów 

jednorodzinnych z możliwością prowadzenia nieuciążliwej działalności gospodarczej. Tak jak 

powiedziałem, nie jest sprzeczna ze studium, nie wpłynęły żadne wnioski ani uwagi, co do tego 

planu.  Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję bardzo, otwieram dyskusję. 

Radny Tomasz Ponicki – ja mam , takie pytanie, odnośnie tego horyzontu czasowego, tj. jest 

okres około 20 lat, czyli rozumiem, że finalnie, to wszystko zakończy gdzieś w 2045 roku – 

tak, dobrze rozumiem.  

Marek Madej Sekretarz Gminy i Miasta Ujście – można powiedzieć w ten sposób, przyjmujemy 

horyzont finalny, jakiś musi być, natomiast Państwo dobrze wiecie, życie nie znosi próżni i nie 

jest powiedziane, że w trakcie następnych lat nie będą pewne zmiany wprowadzone, natomiast 

daje to możliwość i zapewnienie na ten czas, jeżeli chodzi o ten termin. Dziękuję. 

Radny Tomasz Ponicki  - czyli na chwilę obecną licząc do dnia dzisiejszego, to będzie gdzieś 

2045 rok – tak. 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki – sprawa jest bardzo prosta, Szanowni Państwo,  tutaj na 

wnioski jednego z mieszkańców, ale także osób zainteresowanych budową domków  w tym 

obszarze miasta, procedury uchwalenia prac nad tym planem  zostały wprowadzone i głównie 

chodzi o to, że plan, który już ma ponad blisko ćwierć wieku, jak dobrze pamiętam, no spełniał 

kryteria oczekiwań osób, które ewentualnie chciałyby zbudować w Ujściu swoje domy.  

Dominowała tam zabudowa  wielorodzinna, jak Państwo wiedzą, oczywiście przez te 20 lat nic 

nie powstało, aczkolwiek powiem, że być może w innym miejscu coś się wydarzy, ale 

poczekajmy, nie będę zapeszać – więc spełniamy oczekiwania, po prostu  mieszkańców.            

W planie, jak Państwo widzą dominuje zabudowa jednorodzinna, a moim zdaniem, jest to 

miejsce jedno z najładniejszych jakie sobie w Ujściu można znaleźć, centralnie położone, jeśli 

ktoś gdzieś by chciał spokojnie życie  swoje spędzać,  to na pewno to miejsce będzie dobre , 

działki oczywiście są działkami prywatnymi i w części działkami gminnymi. Tam też, będzie 

można wreszcie  myśleć o pewnych procedurach wykupieniach lub zamiennych, wybudować 

drogę, która poprowadzi do Kalwarii, więc tutaj też, jakość  to nasze miasto będzie bardziej 

funkcjonalne dla mieszkańców, to jest taki neutralny plan, który pozwala spełnić oczekiwania 

i tych którzy chcą zamienić swoje grunty i tych którzy chcą nabyć swoje grunty i przede 
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wszystkim  budować domy, ale oczywiście będzie to  rodziło konsekwencje finansowe dla 

gminy, no, bo wiadomo, budowa drogi, budowa pewnych instalacji, no to już są pewne 

konsekwencje finansowe, ale, Drodzy Państwo, po to w sumie jesteśmy, tam gdzie możemy 

interweniować finansowo, to powinnyśmy to  zrobić,  a miasto się rozwijać i nam tych 

mieszkańców przybywać, bo nie oszukujmy się, jeśli chodzi o miasto Ujście  i Osiedle Górne. 

Jest to osiedle, które, dynamika starzenia, że tak powiem,  jest pewnie taka, jaka średnia w kraju 

i jest to szansa na to, żeby  tych np. młodych ludzi tam pojawiło się więcej.  Dziękuje bardzo.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję bardzo, czy jeszcze ktoś chciałby 

zabrać głos, nie widzę, w takim razie zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”; 0 głosów 

„ Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego  w rejonie Os. Górnego II na terenie miasta Ujście, gmina Ujście. 

Uchwała nr XXIII/160/2021 z dnia 15 lipca 2021 roku w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  w rejonie Os. Górnego II na terenie miasta Ujście, gmina 

Ujście, stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.8. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt                    

w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych.  – projekt   nr 2. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od  00:22:54 do 00:24:39). 

Marek Madej Sekretarz Gminy i Miasta Ujście – Pani Przewodnicząca, panie Burmistrzu, 

Szanowni Państwo,  nie tak dawno rada uchwalała kryteria określające odpłatność za pobyt w 

Ośrodkach  wsparcia  udzielających schronienie.Jednak okazało się, że  osoby których to 

dotyczy, szczególnie jednej osoby, nie spełniają  już tych wymogów, kryteriów, więc należało 

wprowadzić pewne uszczegółowienie, które da nam możliwości wsparcia dla takich osób  i tak 

jak Państwo mają zapisane, zostały one rozszerzone także o osoby, u których dochody są 

troszkę większe, niż były dotychczas uznane w kryteriach. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję,  nie ma 

chętnych, zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”; 0 głosów 

„ Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt  w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

Uchwała nr XXIII/161/2021 z dnia 15 lipca 2021 roku w sprawie szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt   w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych , stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody                                   

i odprowadzenia  ścieków na terenie Gminy Ujście.   

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 00:24:40 do  00:26:21). 
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Marek Madej Sekretarz Gminy i Miasta Ujście – Pani Przewodnicząca, panie Burmistrzu, 

Szanowni Państwo, do kompetencji Rady należy  przyjęcie regulaminu w sprawie dostarczania 

wody i odprowadzenia ścieków na terenie  gminy. Także w tym roku Państwo mają propozycję  

przyjęcia takiego regulaminu, jest to  spowodowane tym, że co roku Wody Polskie odnoszą się 

co do stawek, które są stosowane przy opłatach na terenie każdej gminy. Jeżeli chodzi o 

uchwałę, to jak państwo zauważyli określa konkretnie, przede wszystkim warunki 

przyłączeniowe, odbioru dostarczania wody a także odbioru ścieków oraz warunki jakie 

powinny spełniać sieci, szczególnie wodociągowe. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję,  nie ma 

chętnych, zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”; 0 głosów 

„ Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie  projektu regulaminu dostarczania 

wody  i odprowadzenia  ścieków na terenie Gminy Ujście.   

Uchwała nr XXIII/162/2021 z dnia 15 lipca 2021 roku w sprawie projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzenia  ścieków na terenie Gminy Ujście, stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.   

Ad.10.  Projekt uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie 

Ujście, na rok szkolny 2021/2022 -  projekt nr 4.  

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od  00:26:22 do  00:28:05). 

Marek Madej Sekretarz Gminy i Miasta Ujście – Pani Przewodnicząca, panie Burmistrzu, 

Szanowni Państwo, może to brzmi dziwnie, że ustalamy średnią cenę, mówię, ustalamy, 

oczywiście Szanowna Rada, natomiast jest to związane z tym, że gmina ma obowiązek 

refundacji kosztów dowozu dzieci, rodzicom, którzy sami dowożą dzieci do szkół, w związku 

z tym, biorąc pod uwagę średnie ceny jakie mamy w okolicznych stacjach paliw i tu Państwo 

mają w uchwale trzy najbliższe stacje paliw,  na podstawie których ustala się średnią cenę,  

którą rodzice  wnioskując o refundację  będą mieli zwracaną. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję,  nie ma 

chętnych, zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”; 0 głosów 

„ Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie  określenia średnich cen jednostek 

paliwa w Gminie Ujście, na rok szkolny 2021/2022. 

Uchwała nr XXIII/163/2021 z dnia 15 lipca 2021 roku w sprawie określenia średnich cen 

jednostek paliwa w Gminie Ujście, na rok szkolny 2021/2022 stanowi załącznik do niniejszej 

uchwały. 
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Ad.11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowych, stanowiących własność Gminy Ujście. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 00:28:06 do 00:29:57). 

Marek Madej Sekretarz Gminy i Miasta Ujście – Pani Przewodnicząca, panie Burmistrzu, 

Szanowni Państwo, projekt uchwały dotyczy  sprzedaży dwóch mieszkań na rzecz 

dotychczasowych najemców, którzy złożyli wnioski i chęć wykupu, dotyczy to lokalu 

mieszkalnego nr 2 położonego w Ujściu  przy ul. Stary Rynek 6 oraz lokalu nr 12 położonego 

przy ul. Szpitalnej 10. Mieszkańcy ci  będą mogli nabyć te nieruchomości zgodnie z zasadami 

jakie zostały uchwalone przez Radę  Miejską w 2016 roku w sprawie udzielenia bonifikaty. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję,  nie ma 

chętnych, zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”; 0 głosów 

„ Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości lokalowych, stanowiących własność Gminy Ujście. 

Uchwała nr XXIII/164/2021 z dnia 15 lipca 2021 roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości lokalowych, stanowiących własność Gminy Ujście stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad.12. Projekt uchwały w sprawie nabycia  w drodze darowizny na rzecz mienia 

komunalnego Gminy |Ujście nieruchomości gruntowej stanowiącej własność  Skarbu 

Państwa – projekt nr 6.  

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 00:29:58 do  00:31:49 ). 

Marek Madej Sekretarz Gminy i Miasta Ujście – Pani Przewodnicząca, panie Burmistrzu, 

Szanowni Państwo, uchwała ta dotyczy działki położonej na terenie miejscowości Chrustowo,  

o nr geodezyjnym 274,  o powierzchni  2.416 metrów. Jest to istniejący  na dzień dzisiejszy 

były cmentarz ewangelicki oraz czynny cmentarz, miejsce pochówku, który na dzień dzisiejszy 

ma nieuregulowany status prawny,  dlatego jest propozycja przyjęcia na rzecz gminy tego 

terenu, po to, żeby miejsce, które istnieje,  miało ten status prawny. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję,  nie ma 

chętnych, zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”; 0 głosów 

„ Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie  nabycia  w drodze darowizny na rzecz 

mienia komunalnego Gminy |Ujście nieruchomości gruntowej stanowiącej własność  

Skarbu Państwa . 
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Uchwała nr XXIII/165/2021 z dnia 15 lipca 2021 roku w sprawie nabycia  w drodze darowizny 

na rzecz mienia komunalnego Gminy Ujście nieruchomości gruntowej stanowiącej własność  

Skarbu Państwa, stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad.13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli ustanowienia prawa służebności 

przesyłu na nieruchomości  mienia komunalnego Gminy Ujście – projekt nr 7.  

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od  00:31:50 do 00:33:40). 

Marek Madej Sekretarz Gminy i Miasta Ujście – Pani Przewodnicząca, panie Burmistrzu, 

Szanowni Państwo, Polska Spółka Gazownicza,  wystąpiła z wnioskiem o ustalenie przesyłu 

na działce  nr 118/18 na terenie miasta Ujście, dotyczy to ulicy Władysława Jagiełły i dlatego 

jest propozycja ustanowienia służebności przesyłu na odcinku 98 metrów i szerokości 0,5 m . 

Służebność  jest odpłatna i  jest ustalona na lat 30. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję,  nie ma 

chętnych, zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”;   0 głosów 

„ Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie  wyrażenia woli ustanowienia prawa 

służebności przesyłu na nieruchomości  mienia komunalnego Gminy Ujście. 

Uchwała nr XXIII/166/2021 z dnia 15 lipca 2021 roku w sprawie wyrażenia woli ustanowienia 

prawa służebności przesyłu na nieruchomości  mienia komunalnego Gminy Ujście stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomnika 

przyrody – projekt nr 8.  

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od  00:33:41 do 00:35: 40). 

Marek Madej Sekretarz Gminy i Miasta Ujście – Pani Przewodnicząca, panie Burmistrzu, 

Szanowni Państwo, do kompetencji Rady jest ustalenie zabiegów pielęgnacyjnych pomników 

przyrody, w tym wypadku dotyczy pomnika przyrody, czyli  tzw. alei bukowej, zlokalizowanej 

w obrębie geodezyjnym Jabłonowa, jest tam konieczność uchronienia przed wyginięciem tego 

co jeszcze tam pozostało, z tego co słyszałem pięknej alei bukowej, dlatego  jest konieczność 

przeprowadzenia pewnych prac – w pkt 2 uchwały mamy przedstawiony zakres tych prac. Prace 

te mają być wykonane przez wysoko wyspecjalizowaną  firmę, czyli Nadleśnictwo Sarbia.    

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję,  nie ma 

chętnych, zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”;   0 głosów 

„ Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie  przeprowadzenia zabiegów 

pielęgnacyjnych pomnika przyrody. 
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Uchwała nr XXIII/167/2021 z dnia 15 lipca 2021 roku w sprawie przeprowadzenia zabiegów 

pielęgnacyjnych pomnika przyrody stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad.15. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu określającego zasady realizacji 

programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy Ujście – projekt 

nr 9.  

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od   00:35: 41 do 00:37:46). 

Marek Madej Sekretarz Gminy i Miasta Ujście – Pani Przewodnicząca, panie Burmistrzu, 

Szanowni Państwo,  wiadomo, że jeżeli chodzi o program usuwania azbestu, kończy on się na 

dzień dzisiejszy w 2032 roku i wszystkie obiekty, które są pokryte azbestem, które znajdują się 

w rejestrze  prowadzonym przez gminę, powinny, tego zabiegu, że tak można powiedzieć 

dokonać  właściciele, natomiast udało nam się złożyć wniosek  i oczekujemy na rozstrzygnięcie 

– na dofinansowanie tego zadania dla mieszkańców naszej gminy, żeby mieszkańcy mogli 

składać wnioski i pozyskać te środki  w ramach tego nowego rozdania. Jak  państwo czytali są  

tam zasady, jakie należy spełnić żeby uzyskać dofinansowanie po  złożeniu wniosku  i po 

otrzymaniu tych środków z WFOŚ. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję,  nie ma 

chętnych, zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”;   0 głosów 

„ Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie  uchwalenia Regulaminu określającego 

zasady realizacji programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy 

Ujście .  

Uchwała nr XXIII/168/2021 z dnia 15 lipca 2021 roku w sprawie uchwalenia Regulaminu 

określającego zasady realizacji programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest 

na terenie Gminy Ujście, stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad. 16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii co do uznania za lasy ochronne, w 

odniesieniu do lasów  stanowiących własność Skarbu Państwa -  projekt nr 10.  

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od  00:37:47 do 00:39:36). 

Marek Madej Sekretarz Gminy i Miasta Ujście –  Szanowni Państwo,  zgodnie z ustawą do 

kompetencji Rady należy wyrażenie opinii co  do uznania lasów, za lasy ochronne. Wszystkie 

trzy Nadleśnictwa z naszego terenu wystąpiły do Szanownej Rady  z wnioskiem o dopisanie 

dodatkowych terenów z podziałem na oddziały i kategorie lasów, które według Nadleśnictw 

powinny być uznane za ochronne, dotyczy to tylko lasów stanowiących własność Skarbu 

Państwa będących w Zarządzie Nadleśnictw, działających na terenie gminy. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję,  zamykam 

dyskusję i przychodzimy  do głosowania.  
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W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”;   0 głosów 

„ Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie  wyrażenia opinii co do uznania za lasy 

ochronne, w odniesieniu do lasów  stanowiących własność Skarbu Państwa. 

Uchwała nr XXIII/169/2021 z dnia 15 lipca 2021 roku w sprawie wyrażenia opinii co do 

uznania za lasy ochronne, w odniesieniu do lasów  stanowiących własność Skarbu Państwa 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad.17. Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego – projekt 

nr 11. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od  00:39:37 do 00:41:05). 

Wiceburmistrz Ujścia pani Beata Ima – projekt tej uchwały został szczegółowo omówiony na 

wczorajszych posiedzeniach komisji, w zasadzie on się wiele nie różni od uchwały, którą 

Państwo przyjęli. Różnica dotyczy słowa „ kalendarzowych”, deklaracja musi dotyczyć trzech 

miesięcy poprzedzających dzień złożenia wniosku, a nie trzech miesięcy kalendarzowych, to 

jest tylko ta różnica. Jeśli są jakieś pytania to bardzo proszę. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję,  nie ma, 

zamykam dyskusję i przychodzimy  do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”;   0 głosów 

„ Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie  określenia wzoru wniosku o 

przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego. 

Uchwała nr XXIII/169/2021 z dnia 15 lipca 2021 roku w sprawie określenia wzoru wniosku o 

przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego, stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad. 18. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2021 rok – projekt nr 

12. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od  00:41:06 do 00:45:30). 

 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście pani Dorota Schwochert – projekt został również omówiony 

dokładnie na komisjach, w związku z tym, przedstawię tylko sam projekt uchwały. Podstawa 

prawna, § 1, punkt 1 w § 1  zwiększa się plan dochodów o kwotę 683.440,86 zł do kwoty 35.707.498,20 

zł, z tego: dochody bieżące w kwocie 34.243.798,80 zł, dochody majątkowe w kwocie 1.463.699,40 zł 

zgodnie  z załącznikiem nr 1; punkt 2) treść załącznika nr 1 uchwały Nr XVIII/119/2020 Rady Miejskiej 
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w Ujściu z dnia 10 grudnia 2020  roku  zostaje zmieniona zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej 

uchwały; punkt 3) w § 2  zwiększa się  plan wydatków o kwotę 683.440,86 zł do kwoty 38.108.650,05 zł, 

z tego: wydatki bieżące w kwocie 33.928.254,92 zł, wydatki majątkowe w kwocie 4.180.395,13 zł zgodnie  

z załącznikiem nr 2; punkt 4) treść załącznika nr 2 uchwały Nr XVIII/119/2020 Rady Miejskiej w Ujściu 

z dnia 10 grudnia 2020   roku  zostaje zmieniona zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały; punkt 

5) załącznik nr 3 uchwały Nr XVIII/119/2020 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 10 grudnia 2020  roku 

określający dochody i wydatki związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej zleconych 

gminie i innych zadań zleconych ustawami w 2021 r. oraz dochody budżetu państwa związane  z realizacją 

zadań zleconych jednostkom samorządu terytorialnego w 2021 r. zostaje zmieniony zgodnie z 

załącznikiem nr 3  do niniejszej uchwały; punkt 6) załącznik nr 5 uchwały Nr XVIII/119/2020 Rady 

Miejskiej w Ujściu z dnia 10 grudnia 2020   roku określający zestawienie planowanych kwot dotacji 

udzielanych z budżetu w 2021 roku otrzymuje nowe brzmienie zgodnie z załącznikiem nr 4 do niniejszej 

uchwały; punkt 7) załącznik nr 6 uchwały Nr XVIII/119/2020 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 10 grudnia 

2020   roku  określający plany przychodów i kosztów samorządowych zakładów budżetowych na 2021 

rok otrzymuje nowe brzmienie  zgodnie z załącznikiem nr 5 do niniejszej uchwały; punkt 8) załącznik nr 

7 uchwały Nr XVIII/119/2020 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 10 grudnia 2020   roku  określający zakres 

i kwoty dotacji przedmiotowych i celowych dla samorządowych zakładów budżetowych w 2021 r. 

otrzymuje nowe brzmienie  zgodnie z załącznikiem nr 6 do niniejszej uchwały; punkt 9) w § 10 zwiększa 

się  dochody z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych o kwotę 11.446 zł do 

kwoty 141.239 zł i zwiększa się wydatki na realizację programu profilaktyki  i rozwiązywania problemów 

alkoholowych o kwotę 11.446 zł do kwoty 134.015 zł; punkt 10) załącznik nr 9 uchwały Nr 

XVIII/119/2020 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 10 grudnia 2020  roku  określający plan wydatków na 

przedsięwzięcia realizowane w ramach funduszu sołeckiego na 2021 rok otrzymuje nowe brzmienie  

zgodnie z załącznikiem nr 7 do niniejszej uchwały. § 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi 

Ujścia. § 3. Uchwała obowiązuje z dniem podjęcia. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję,  nie ma, 

zamykam dyskusję i przychodzimy  do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”;   0 głosów 

„ Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie  zmian uchwały budżetowej na 2021 

rok. 

Uchwała nr XXIII/169/2021 z dnia 15 lipca 2021 roku w sprawie zmian uchwały budżetowej 

na 2021 rok, stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad.19. Wnioski i interpelacje radnych. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 00:45:31 do 01:01:23). 

Radny Tomasz Ponicki -  ja chciałem złożyć podziękowanie na ręce pana Burmistrza, oraz panu 

Sekretarzowi od mieszkańców Osiedla Szklary II za naprawę chodnika, schodów oraz dojazdu  

w dolnej części bloku, który został ładnie poprawiony, nie ma już tych wystających prętów i 

jest ładna droga, także dziękuję.  Chciałem też powiedzieć o pozytywnym odbiorze placu 

edukacyjnego, który  znajduje się na Osiedlu Hutnika i przyłączając się do słów pana 

Burmistrza, jako kibic tu regionalny, chciałem się przyłączyć do gratulacji dla  „Unii Ujście”  i 
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„ Błyskawicy Bronisławki”   za awans do wyższej klasy rozgrywek piłkarskich naszego 

regionu. Dziękuję bardzo. 

Radny Julian Graś – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, panie Burmistrzu , mam  parę pytań 

i uwag, m.in. o tej drodze już pan mówił – bardzo dziękuję, tylko teraz przychodzą żniwa, 

chodzi o drogę Towarową – konkretnie nie wiemy daty, kiedy wejdą.  

Burmistrz Roman Wrotecki – po żniwach. 

Radny Julian Graś -  to dziękuję, następna sprawa to jest  temat drzew do wycięcia.  Złożyłem 

dzisiaj wniosek, ale może przedstawię: na Węglewskiej, na Lipowej na Starowiejskiej.              

Ostatnio na Lipowej, na końcówce drzewo się przewróciło, a w cale nie było widać, że jest to 

drzewo chore, w środku puste, ktoś zabrał to drzewo, pień dość wysoki i gałęzie zostały, nie 

wiem, kto tym rządzi, następne drzewo,  dwa dni temu się przewróciło – za młynem -  czyli 

połowa drzewa się rozłamała, bo to dwa konary były, dobrze, że wiatr wiał ze wschodu na 

zachód, bo tak by to spadło na dom. Należało by prześwietlić - naprawdę wszystkie lipy i nie 

tylko lipy, bo one do pozoru ładnie wyglądają, ale naprawdę mi się wydaje, że co drugie drzewo 

to w środku jest puste, jak dobry wiatr, te drzewa się łamią jak zapałki, dobrze że na naszym 

terenie nie ma takiej anomalii i daj Boże, żeby nie było.  Również przy drodze powiatowej, 

przy chodniku, tj. ul Parkowa, to, tam też mocno już te gałęzie wyrastają na chodnik, 

mieszkańcy muszą zejść z tego chodnika , wchodzą na jezdnię, są to gałęzie na długości parku, 

już przy górach tak zwanych,  tam jest właściciel tego terenu, i te gałęzie należałoby usunąć. 

Również kiedyś mówiłem o dwóch drzewach przy tej bramie, tak samo, one są oparte  - jedno 

o tą- kiedyś to była portiernia, drugie o  mur   i tak stoją, a po drugiej stronie  mieszkańcy 

porobili nowe dachy i mają obawę, bo to jest parę dużych drzew, jak dobry wiatr, to się 

przewrócą  nie tylko na drogę, ale i na drugą stronę - właśnie na dach. Również zwróciłem 

uwagę – droga Brzozowa, przed Jabłonowem,  po lewej stronie, tzn. wyjazd z tej drogi 

Brzozowej  na drogę  wojewódzką 182, tam są takie duże dziury, kończy się asfalt i są dziury, 

ciągnik tam wjedzie, ale jak parę razy ciągnikami wjadą, to tam samochodem nikt nie wjedzie. 

Tam wystarczy „kupkę” jakiegoś żwiru przywieźć, wysypać, żeby wyrównać, a teraz bokami 

po polach jadą.  Następna, sprawa, to mam do Burmistrza taką prośbę,  kiedyś z Burmistrzem 

rozmawiałem na temat budżetu sołeckiego, my mamy tam chyba 7 tysięcy i parę złotych 

przeznaczone właśnie na ten łącznik drogi Towarowej do Lipowej i kiedyś pan Burmistrz 

powiedział, możecie sobie te pieniądze zabrać i przeznaczyć na coś innego i teraz taka prośba 

jest, żeby pan Burmistrz nam pozwolił, to te pieniądze byśmy przeznaczyli na doposażenie 

altany grillowej. Następna sprawa,  czy gmina wystąpiła z wnioskiem o skorzystanie z dotacji 

na zorganizowanie placu do zbiórki folii,  to jest do 15 września i wiem, że te ościenne gminy 

to mają, a u nas jest duży kłopot. Folię rolniczą od kiszonek i tych wszystkich środków i 

nawozów, nie ma gdzie składać, nasza gmina nie ma takiego miejsca,  nie ma odbioru 

bezpośredniego, żeby to ktoś odebrał i  tego zalega dość dużo i uważam, że to są pieniądze, 

które trzeba wykorzystać i taki plac znaleźć i w pełni by to było wykorzystane, bo rolnicy 

naprawdę zalegają z tą folią.  Jeszcze jedna sprawa, mieszkańcy Kruszewa ul. tj. Wybudowanie 

proszą o światłowód, ponieważ światłowód w Kruszewie tak szedł nieszczęśliwie, na 

skrzyżowaniu wykręcili do Romanowa i tam jest ciąg dalszy a już w kierunku Sarbii na 

Czarnków nie ma żadnego światłowodu, a tam są też solidne gospodarstwa i chcieliby mieć też 

dobre łącza i się pytają, kiedy u nich będzie światłowód. Dziękuję. 

Wiceburmistrz Ujścia Beata Ima – jeżeli chodzi o wycinkę drzew w sołectwie Kruszewo,  to 

myśmy wielokrotnie zwracali się do Starostwa, a Starostwo  musiało się zwrócić o opinię do 

Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska o opinię w zakresie wycinki drzew m.in. przy ul. 

Lipowej. Wszystkie decyzje były negatywne, my sami sobie, jako Gmina decyzji na wycinkę 
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drzew na swoim terenie nie możemy wydać, musimy mieć decyzję Starosty a Starosta musi 

mieć pozytywną opinię  RDOŚ. W związku z tym, te drzewa, które były w złym stanie 

sanitarnym zostały usunięte, zostały przeprowadzone  cięcia pielęgnacyjne i tam gdzie jest 

potrzeba, to tych cięć pielęgnacyjnych dokonujemy. Jeżeli chodzi o ulicę Parkową, to też 

sprawa jest nam wszystkim znana, wiadomo, że to nie są drzewa, które rosną  na terenie 

gminnym, są to drzewa, które rosną na terenie prywatnym, na dodatek jest to teren objęty  

ochroną konserwatorską, w  związku z tym, na tyle co informację my posiadamy, to 

poinformowali właściciela, że są skargi mieszkańców, że boją się, że to może im, w jakiś 

sposób,  te spadające konary zagrozić. Poinformowaliśmy jaka jest droga, że tak powiem 

uzyskania zezwolenia na ewentualną wycinkę, czy  przycinkę, bo w przypadku obszarów 

objętych ochroną konserwatorską również  na tą przycinkę drzew trzeba mieć taką zgodę od 

konserwatora,  i po prostu wszystko to jest w gestii właściciela, my po prostu na to, wpływu 

nie mamy. Ja wiem tylko tyle, jak  interweniowaliśmy u Konserwatora, że tam były 

przeprowadzone wizytacje i w wyniku tej wizytacji ustalono, że ewentualnie, owszem jakaś 

przycinka taka pielęgnacyjna, natomiast nie ma potrzeby wycinki drzew, to też są drzewa 

chronione i też mają jakąś wartość, że tak powiem  zabytkową. Te drzewa mogą być jedynie 

usuwane w tym momencie, kiedy faktycznie coś się złego dzieje i jeżeli Straż pożarna musi w 

trybie awaryjnym, że tak powiem, tutaj interweniować, to wtedy mogą być bez zezwolenia 

wycięte, w innym przypadku,  po prostu musi być na to decyzja zezwalająca na wycinkę, także 

to nie jest kwestia złej czy dobrej woli, może powiem inaczej jeszcze,  ekologia, drzewa, 

powietrze, to są tak istotne sprawy, że Ja bym powiedziała, niech tych drzew będzie jak 

najwięcej, bo to tylko z korzyścią dla naszego zdrowia, nie wycinajmy tam drzew, gdzie nie 

ma takiej potrzeby. Dziękuję.  

Radny Hubert Polarczyk – drzewa drzewami pani Wiceburmistrz, ale te drzewa, które są koło 

portierni  są  puste, więc ten Konserwator, albo w ogóle go nie było na miejscu, albo po prostu 

dobrze gra do właściciela parku, bo drzewa są puste i stwarzają realne zagrożenie, są oparte o 

dach portierni i to jest tylko kwestia czasu, albo spadnie  na daną osobę  albo spadnie na 

budynek i wtedy wszyscy ręce rozłożą, że mogli coś zrobić, a nic niestety nie zrobiono. 

Niestety, chyba faktycznie trzeba będzie tak zrobić, że Straż będzie musiało podjąć interwencję 

i będziemy musieli wyciąć.  

Wiceburmistrz Ujścia Beata Ima – to jest zbyt duże ryzyko, bo  jeżeli się nic nie dzieje, nic 

nie spada, no,  to jak się Straż wytłumaczy, że tak powiem, że podjęła interwencję.  

Radny Hubert Polarczyk – nic nie spada, ale drzewo oparte jest o budynek i można podjąć 

interwencję, są uschnięte gałęzie.           

                               

Wiceburmistrz Ujścia Beata Ima -  napiszemy jeszcze raz do Konserwatora, żeby się tym 

zainteresował, damy do wiadomości właścicielowi. 

 

Radny Hubert Polarczyk – a jeśli Konserwator nie będzie, niech tylko odpisuje na pismo,        

a jeśli nie, to niech przyjedzie na wizję lokalną, my mu pokarzemy jak to drzewo jest pęknięte   

i niech się podpisze, że on bierze za to odpowiedzialność  – jaki to jest stan. Dziękuję. 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki – Ja tylko w uzupełnieniu do kwestii  drzew, bo tutaj mam 

jednak kilka  dobrych wiadomości, jeśli chodzi o oczekiwania pana sołtysa. Jeśli chodzi o ulicę 

Węglewska, to tam jest gotowy projekt drogi, on przewiduje też wycinkę drzew. Przy budowie 

dróg, pewnych drzewa łatwiej jest,  że tak powiem, się  pozbyć, aczkolwiek, chyba jak wszyscy 

tu siedzimy, to byśmy chcieli żeby tej zieleni było jak najwięcej, także pewne tematy są bardzo 

trudne, tak jak tu pani Wiceburmistrz powiedziała i one nie zależą od naszych  tam jakiś  
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widzimisię,  braku woli, dobrej, złej itd., tylko od właścicielstwa plus jeszcze  decyzji 

administracyjnych i innych podmiotów, ale tak jak pani Wiceburmistrz powiedziała, tą 

interwencję, po raz kolejny podejmiemy i tutaj się mogę zgodzić, że bezpieczeństwo jest 

podstawową wartością i tyle, natomiast,  pewne decyzje administracyjne muszą zapaść,  tak jak 

prawo przewiduje. Dziury na Brzozowej sprawdzimy jak tam wygląda, samochody osobowe 

tam jeżdżą, ciągniki może mają problem, natomiast interwencję podejmiemy. Jeśli chodzi o 

zbiórkę folii, to pana zaskoczę, bo pewnie były oczekiwania, że nic nie robimy, no nie, robimy, 

poszło pismo do PRGOK, bo Związki  tzw. skrótowo powiem, to Związki śmieciowe także 

mogą tego typu zbiórki wg tych przepisów prowadzić, zobaczymy, co nam biuro PRGOK 

odpowie, jakby to we PSZOK-ach mogło wyglądać, my czekamy na odpowiedź. Jeśli chodzi o 

fundusz sołecki,  rzeczywiście taka rozmowa w zeszłym roku była, bo ta kwota, w stosunku do 

całości zadania, to jest, jak to mówią, kropla w morzu potrzeb, natomiast dzięki temu, że udało 

nam się pozyskać środki z funduszu poprawy dojazdu do gruntów rolnych, to myślę, że tych 

pieniążków tutaj nam wystarczy,  jednak żeby sprawa była jasna, Ja naprawdę nie wpływam na 

fundusz sołecki, to, że sołtysi ze mną rozmawiają i tutaj pewne rozmowy są lub ich nie ma, to 

jest inna sprawa, bo na końcu i tak mieszkańcy głosują, jeśli to jest zgodne z przepisami ustawy, 

to my to wprowadzamy, aczkolwiek są różne pomysły, czasami mądre, czasami bardziej mądre, 

że tak powiem a czasami kontrowersyjne, ale to jest uchwała zebrania wiejskiego, oczywiście 

te zmiany mogą być poczynione, ale dopiero wtedy, kiedy Państwo przegłosują te zmiany u 

siebie, a na sesji kolejnej, Państwo jako Rada te zmiany usankcjonują w uchwale budżetowej – 

zmieniającej, czyli wtedy dopiero będzie można poczynić tego typu zakupy, ale prosiłbym , 

żeby tutaj z osobą bardziej kompetentną, czyli z panią  Skarbnik to skonsultować, jeśli będzie 

taka potrzeba.  Jeśli chodzi o białe plamy, chodzi oczywiście o internet, mówiliśmy o ulicy 

Wybudowaniu – Szanowni Państwo, tych białych plam, jest oczywiście coraz mniej, na terenie 

gminy i generalnie kraju, ale oczywiście to są kwestie programów, które przewidują, że w 

pewnych miejscach są realizacje,  a w pewnych nie.  Tam przechodzi tzw. szkielet na 

Wybudowaniach, on m.in. w polach,  przy drodze wojewódzkie,  w tej sieci szerokopasmowej 

przechodzi i jest kwestia wystąpienia, oczywiście mieszkańców o takowe przyłącza, natomiast 

ja rozumiem o co chodzi, chodzi o to, jeśli mieszkaniec występuje,  to on ponosi znaczące 

koszty takiego przyłącza, aczkolwiek, da to się obejść, bo znam mieszkańców, którzy 

wynajmowali prywatną osobę, która robiła im usługę ułożenia światłowodu, pospadały im 

bardzo wielkie koszty i wtedy jest tylko kwestia włączenia w tą sieć, natomiast,  ja nie wiem, 

czy w tym, ale są ogromne plany i ogromne środki na wymazywanie tych białych plam, i myślę, 

że to jest kwestia czasu, Ja nie powiem, że to będzie za miesiąc, czy za pół roku czy rok, ale  

myślę, że bardziej roku, kiedy kolejne przyłącza w tych miejscach, w których  w tej chwili nie 

ma   szerokopasmowego internetu – na pewno będą włączenia, no,  mamy obietnice ogromne -  

Rządowe i nie tylko,  jest to kwestia uruchomienia oczywiście środków unijnych. To się 

wszystko dzisiaj komplikuje,  ale zostawmy te sprawy polityczne,  ale możliwość jest, 

natomiast  Ja rozumiem ludzi, że chodzi o koszt, bo on jest zupełnie inny, jak dla nas, jak 

byliśmy blisko tego światłowodu, kiedy był w programie zewnętrznych układanek, także 

myślę, że tu trochę jeszcze trzeba poczekać, może z tym wydatkowaniem własnych, 

prywatnych środków  i poczekać na likwidacje tych białych plam, ona się będzie działa, ale,  

nie jestem w Rządzie, ciężko jest mi powiedzieć,  kiedy to się odbędzie, ale pieniądze na  to na 

pewno będą, także, tak to wygląda. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, czy jeszcze ktoś chciałby zabrać 

głos, nie ma chętnych, w takim razie przystępujemy do punktu 20.  
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Ad.20. Zakończenie posiedzenia. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od  01:01:24  do 01:02:00 ). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak  -  w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamykam XXIII sesję Rady Miejskiej w Ujściu, dziękuję wszystkim za 

przybycie.  

Zakończenie XXIII sesji Rady Miejskiej w Ujściu o godzinie 1102. Imienny wykaz wszystkich 

głosowań w załączeniu do niniejszego protokołu.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

 

G. Chułek          Przewodnicząca   

              Rady Miejskiej w Ujściu 

    

        /-/ Cecylia Witczak 
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